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W odpowiedzi  na  Pana  interpelację  z  dnia  26.11.2020 r.  w sprawie  przebudowy  

i adaptacji budynku przy ulicy Nowy Świat 2a na Akcelerator Kultury w ramach Centrum

Aktywności Mieszkańców, informuję co następuje.

W chwili obecnej zakończono prace budowlane i dokonano odbioru obiektu. W trakcie

realizacji znajdują się dostawy wyposażenia niezbędnego do funkcjonowania obiektu. Wobec

tego otwarcie Akceleratora Kultury powinno się planować na styczeń 2021 r.

W odniesieniu do drugiego Pana pytania uprzejmie informuję, iż zakres wyposażenia

niezbędnego dla prawidłowego funkcjonowania obiektu został ustalony na etapie składania

wniosku  o  dofinansowanie.  Następnie  uaktualniony  w  uzgodnieniu  z  przyszłym

użytkownikiem -  Ośrodkiem Kultury  Plastycznej  Wieża  Ciśnień  im.  Bogdana Jareckiego.

Ponadto  wyjaśniam,  że  opis  przedmiotu  zamówienia  na  podstawie,  którego  ogłoszono

postępowanie przetargowe i wyłoniono dostawców również został uzgodniony z Ośrodkiem

Kultury  Plastycznej  Wieża  Ciśnień.  W  zakres  wyposażenia  nie  wchodziły  podświetlane

tablice. 

Dziękuje Panu za zainteresowanie się powyższą sprawą.
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Obszar wokół kaliskiej Rogatki, nabiera nowego wymiaru dzięki już zrealizowanym, oraz 
realizowanym inwestycjom. Jedną z nich jest „Akcelerator kultury”, obiekt znajdujący się w 
zabytkowym budynku ma zapełnić lukę jaką spowodowało zamknięcie Miejskiego Ośrodka 
Kultury i będzie zapewne stanowił ciekawe miejsce, dające możliwości wystawiennicze dla 
kaliskich artystów. W związku z powyższym chciałbym zadać następujące pytania:

 Na kiedy przewidziane jest otwarcie „Akceleratora Kultury”?
 Czy przewidziano wyposażenie nowej placówki w nowoczesny sprzęt multimedialny: w 

tym projektory, ekrany, podświetlane tablice i zapewniono ich sfinansowanie? 

Z poważaniem

Tadeusz Skarżyński
Klub Radnych 

Prawo i Sprawiedliwość


